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Beste parochianen,

Het tweede jaar dat we na de nieuwjaarsviering, zoals vandaag, niet gezellig 
samen kunnen komen in de kerk. Ik hoop van ganser harte dat u elkaar wel 
treft deze dagen; dat u elkaar opzoekt in klein gezelschap en dat u de 
verbondenheid voelt en blijft vinden met elkaar.

Het jaar dat achter ons ligt heeft veel van ons gevraagd; afstand houden, niet 
of nauwelijks knuffelen, quarantaine voor velen van ons, zorgen voor de 
kinderen die veel thuis waren, zorgen voor en om ouders en ouderen en 
behoorlijk teruggevallen op jezelf. Wat is voor mij de grens, hoe respecteer ik 
de grens van een ander en hoe blijf ik in verbinding?

Vanuit onze parochie is er veel werk verzet om zo goed mogelijk in verbinding 
te blijven met elkaar. U ontvangt een nieuwsbrief zodra er zich wijzigingen 
voordoen, u kunt vieringen vanuit huis bijwonen dankzij de opnameapparatuur,
voor de kinderen zijn er online kindernevendiensten georganiseerd en, evenals 
vorig jaar, hebben zij het kerstverhaal thuis kunnen zien met het prachtige 
“KindjeWiegen”.

Ons parochieblad ziet er bij elke uitgave nog beter uit en weet de redactie de 
inhoud goed te stroomlijnen en zien we steeds een prachtige nieuwe voorkant. 
De redactie is samengesteld uit parochianen van de drie geloofsgemeenschap-
pen. Achter de schermen wordt hard gewerkt om tot een parochiewebsite te 
komen. De verwachting is dat deze in de eerste helft van 2022 gelanceerd gaat
worden.

De financiële commissie heeft veel werk verzet om parochianen te bereiken die
voor ons onzichtbaar zijn. Parochianen die we nog niet persoonlijk kenden, 
parochianen die geen bijdrage leverden aan onze geloofsgemeenschap zijn 
aangeschreven en ook na gebeld. Het leverde mooie gesprekken op; sommige 
waren blij met deze aandacht en gaven aan meer betrokkenheid te willen 
tonen, hetzij fysiek hetzij financieel, anderen gaven aan geen belangstelling 
meer te hebben en ook geen post meer te willen ontvangen vanuit de kerk.
Daarmee is er enerzijds extra geld binnengekomen en hebben we anderzijds 
wat kosten kunnen besparen door ruim 100 minder parochieboekjes te laten 
drukken. Het klinkt allemaal erg zakelijk, dat realiseren we ons, echter hiertoe 
is noodzaak. Ik zeg wel eens: “We zijn lid van de katholieke kerk en 
lidmaatschap vraagt een bijdrage. Zowel financieel als fysiek. Natuurlijk geldt 
voor beiden als de portemonnee, de tijd en/of het lijf dat toelaat”.
Ik vraag u, hier in de kerk, en thuis; Deze parochie, deze geloofsgemeenschap 
heeft uw bijdrage absoluut nodig. Mogen wij, mag de kerk op u rekenen en 
blijven rekenen?

Zoals u weet heeft het parochiebestuur een legaat ontvangen van mw. Jannie 
Bouma. Het aanzienlijke bedrag van 15.000, - is geschonken met als voor-
waarde dat het geheel ten goede komt voor verbetering van de St. Stephanus-
kerk. Vanuit de locatieraad hebben we een voorstel gedaan aan het parochie-
bestuur om het legaat te besteden aan het vergroten van de voorzaal en 
daarmee een goede ontmoetingsruimte te creëren om regelmatiger en met 
meer parochianen samen te zijn. Deze wens past ons inziens zeer goed
bij de wens van Jannie Bouma.
Dit kan gerealiseerd worden door een deel van de hal toe te voegen aan de 
voorzaal, de toiletten te verplaatsen en de ingang links, wanneer u voor de 
kerk staat, te sluiten. Het parochiebestuur is akkoord en nu is het wachten op 
toestemming vanuit het Bisdom, waar we goede hoop op hebben. Zodra de 
goedkeuring binnen is zullen we u het ontwerp laten zien, gaan we in gesprek 
met de gebruikers van de ruimte en zullen we een projectplan opstellen. Bij 
goedkeuring vanuit het bisdom hopen we ergens in het eerste kwartaal te
kunnen beginnen met de verbouwing.
Een goed bericht, met een kleine slag om de arm, waar ik graag mijn verhaal 
mee besluit.

Namens de locatieraad van Meppel wens ik u allen een gezond,
hoopvol, inspirerend en ontmoetingsvol 2022 toe.

Marloes Vennix


